
From:                                 Karen Obel
Sent:                                  14 Dec 2016 13:09:00 +0100
To:                                      Birthe Laustrup Carstensen
Subject:                             Høringssvar - strukturændringer - skoledelen

Hej Birthe

Jeg har lige en kort bemærkning i forbindelse med strukturændringerne på skoledelen:

Forslaget om, at samle alle overbygningselever på Jacobiskole undrer mig en del, da både 
Jacobiskole og Lykkesgaardskolen netop er ombygget og ingen af dem er bygget til 
denne løsning. Jacobi er bygget til at huse alle elever og senest har Lykkesgaardskolen 
fået en helt ny og lækker hovedbygning kun med fokus på overbygningseleverne. Det 
forekommer mig helt håbløst, at denne nye bygning ikke længere skal huse de store 
skolebørn. Alternativt kunne man måske mellem skolerne uddele linjefag, så eleverne 
selv kan være medbestemmende til, hvilken skole de skal gå på i stedet for at have en tom 
bygning i Varde syd og utilpassede klasseværelser og ikke nok faglokaler på Jacobi, så 
overbygningseleverne blev fordelt - evt. med samlet ledelse. 
Såfremt forslaget om at samle alle overbygningselever på Jacobi, så håber jeg virkelig, at 
der vil blive set på infrastrukturen omkring Jacobi - især i forhold til Slotsgade, hvor der 
jo vil komme mange børn på cykel fra Varde syd. 

I håbet om, at også små skriv kommer i betragtning.

Mvh. Karen


